
四川供应HC-1550-02空心光子晶体光纤

产品名称 四川供应HC-1550-02空心光子晶体光纤

公司名称 绵阳慧联光通信设备有限公司

价格 1.00/米

规格参数 品牌:NKT
型号:HC-1550-02

公司地址 四川省绵阳市涪城区长虹大道南段83号

联系电话 0816-2384466-802 18190011210

产品详情
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说明： 1. other wavelengths available on request 2. bandwidth over which loss < 0.1 db/m 3. derived from numerical
model 4. full 1/e-width of the near field intensity distribution 5. sine of half angle at which a gaussian fit to the far field
intensity distribution has dropped to 1% of its peak value 6. derived from numerical model 7. mode field diameters
matched to provide best overlap 8. core formed by removing 7 hexagonal unit cells of the cladding 9. excluding core
and outermost ring of holes 性能展示： 典型光谱损耗和色散测试结果 典型近场光强度分布
电子显微镜下的pcf区域和纤芯部分 订货信息： hc-1550-02
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